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Vragen Kadernota 2024 deel 2 
 
 
In aanvulling op de vragen die op 21 juni al aan college en 22 juni aan de raad zijn gestuurd: 
 
VVD 
Nr. Omschrijving Blz. - 

Programma 
Afdeling  Antwoord  

27 We gaan experimenteren met nieuwe 
alternatieve woonvormen en tijdelijke 
(flex)woningen. Hoe verhoudt zich dit met de 
eerder vastgestelde experimenteerregeling voor 
flexibel wonen? Wat gaan we 2024 anders doen? 

7  De experimenteerregeling richt zich enkel op tijdelijke 
woningen. De pilot had de duur van één jaar. Dit loopt 
in juli af. Deze regeling richt zich met name op 
initiatieven van derden. De respons is beperkt. We 
zullen als gemeente zelf meer de regie moeten nemen 
op de bouw van tijdelijke woningen. We blijven 
daarnaast open staan voor alternatieve permanente 
woonvormen. We hebben hierin een faciliterende 
houding. Twee concrete initiatieven hebben zich 
recentelijk aangediend. Binnenkort wordt hier meer 
over bekend.  
 

 

28 Wat is de status en planning van de herijking 
maatschappelijke voorzieningenstructuur? In 
hoeverre wordt bij de herijking van de 
maatschappelijke voorzieningenstructuur ook 
een herziening van het subsidiestelsel 
meegenomen? 

7 OCSW De inventarisatienota is in de afrondende fase. Deze 
wordt na zomer door het college vastgesteld en 
gedeeld/besproken met de raad. 
Op basis van de inzichten die inventarisatie oplevert, 
wordt de aanpak en planning voor het vervolg bepaald. 
Een herijking van het subsidiestelsel is geen onderdeel 
van de herijking, maar kan hier wel uit voortvloeien.  

 

29 Wat wordt bedoeld met gevarieerd en uitgebreid 
aanbod van kunst? 

9 OCSW Met 'gevarieerd’ bedoelen we dat een brede doelgroep 
wordt aangesproken door kunst. ‘Uitgebreid’ betekent 
dat er voldoende kunst aanwezig is waarmee de brede 
doelgroep (on)verwacht in aanraking kan komen. 

 

30 Met de verduurzaming van welk bedrijventerrein 
wordt gestart? 

14 R&E Dit is nog nader te bezien.  

31 In hoeverre is de achteruitgang van de kwaliteit 
van het stedelijk groen ook een gevolg van 
achterstallig of slecht onderhoud? 

14 OG Als de kwaliteit van de groenvoorziening slecht is heeft 
dat invloed op de uitvoering van het onderhoud. 

 

32 In hoeverre zetten we ook in op het behoud van 
jonge mensen nadat ze starten met een 
loopbaan en talenten ontwikkelen? 

17  Het is belangrijk om jongeren te behouden nadat ze 
voor Weert hebben gekozen. Daarom zetten we in 
brede zin in op een goed woon- en leefklimaat met 
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passende voorzieningen en het zo goed mogelijk 
promoten daarvan.  

33 Welk soort werk willen we naar Weert halen voor 
de uitbreiding van bedrijventerreinen? Welke 
bedrijven passen binnen het DNA van Weert? 

17  We willen in de eerste plaats ons eigen MKB faciliteren 
in hun ruimtevraag. Het DNA is beschreven in de 
strategische visie en wordt nader geduid in de (vast te 
stellen) omgevingsvisie. 

 

34 Verbeteren samenwerking ondernemers, 
overheid, onderwijs: is die nu zo slecht? 

18  De samenwerking in de triple helix is met name door 
de activiteiten van Keyport in de afgelopen jaren 
verbeterd. Partijen vinden elkaar steeds makkelijker 
en vaker, wat tot uitdrukking komt in diverse 
projecten en een goede multiplier. Keyport zal in haar 
nieuwe Routeplan, dat in 2024 wordt voorbereid, 
aangeven hoe verdere versterking tot stand kan 
komen.  

 

35 Veerkrachtige cultuursector: wat doet de sector 
zelfen in hoeverre is inzet vanuit de gemeente 
nodig? 

19  Voorbeelden van wat de cultuursector zelf doet zijn: 
- het verder verbeteren van hun cultureel 

ondernemerschap ; 
- een eigen visie vormen en zich verdiepen in de 

eigen doelgroep;  
- onderlinge samenwerking en samenwerking met 

nieuwe makers en initiatieven verbeteren. 
 
Vanuit de gemeente is een ondersteunende en 
faciliterende rol weggelegd. 

 

36 Klopt het dat voor de uitvoering van de Weerter 
Routekaart Energietransitie meer ambtelijke 
capaciteit nodig is, en zo ja, waarom is dit tot nu 
toe niet voorzien? 

19  Ja, dit was altijd al voorzien. Daarom ontvangen 
gemeenten nu extra middelen t.b.v. de uitvoering 
klimaatakkoord. Hiermee wordt ruimte geschept om de 
ambtelijke capaciteit op te schalen, zodat de uitvoering 
in lijn blijft met de gestelde doelen.  

 

37 "Aandacht voor structurele aanpak 
energiearmoede" - hoe wordt dit gezien? Helpen 
bij energie besparen of energiekosten dekken? 
En hoe worden hier dan de kaders voor bepaald 
(wie wel/niet, waarvoor wel/niet en hoeveel)? 

19  De stijgende energieprijzen betekent dat de 
energielasten een groter deel gaan uitmaken van de 
vaste lasten van inwoners. De ontwikkeling van 
energieprijzen is grillig en onvoorspelbaar. Wel wordt 
er vanuit gegaan dat de prijzen op een hoger niveau 
blijven dan voor de snelle stijging die in 2022 
plaatsvond. Het vastgestelde beleid van de Weerter 
Routekaart Energietransitie speelt hier al op een 
structurele wijze op in door in te zetten op 
energiebesparing, met name bij doelgroepen die hier 
het meest bij gebaat zijn (kernwaarde eerlijk). Door de 
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urgentie die afgelopen periode een rol speelde zijn 
vanuit het Rijk zowel middelen beschikbaar gekomen 
t.b.v. compensatie van de hoge energierekening als 
voor opschaling van de structurele aanpak. 
De genoemde “aandacht” wordt vertaald door een 
gedeelte van de ontvangen klimaatmiddelen in te 
zetten voor de sociale kant van de energietransitie. 
 
 

38 In hoeverre zijn de doelen t.a.v. afval en energie 
voor 2030 haalbaar? 

21  De haalbaarheid van de doelen hangt behalve de inzet 
van de gemeente af van diverse andere factoren. De 
doelen t.a.v. energietransitie zijn vastgesteld door de 
raad.  De ambtelijke organisatie richt zich op het 
vastgestelde beleid. Voor afval geldt dat de doelen 
aansluiten op het Landelijk Afvalbeheerplan 3 van de 
Rijksoverheid. In Weert maken wij gebruik van 
logische momenten, zoals het aflopen van inzamel- en 
verwerkingscontracten. Middels proeftuinen 
onderzoeken we welke maatregelen het meest effectief 
en efficiënt zijn. 
Zoals tijdens de informatiebijeenkomst van 22 
november 2022 van de evaluatie van de Weerter 
Routekaart Energietransitie is gepresenteerd, is Weert 
in algemene zin op koers. De dynamiek van de 
energietransitie geeft wel aanleiding om de aanpak 
anders te organiseren. Hiervoor wordt u op korte 
termijn (voor de behandeling van de kadernota) 
middels een raadsinformatiebrief nader over 
geïnformeerd. 
Er is geen aanleiding om het beleid bij te stellen. (Dit 
geldt ook voor afval) 

 

39 Opsporen en aanpakken van criminaliteit valt in 
toenemende mate onder verantwoordelijkheid 
gemeente. Op welke wijze bereiden we ons 
hierop voor? Gaat deze toenemende 
verantwoordelijkheid ook gepaard met extra 
middelen? 

25  De ontwikkelingen en prioriteiten staan beschreven in 
het Integrale veiligheidsbeleidsplan 2023-2026 dat 
door de raad is vastgesteld. Uw raad heeft 
geanticipeerd op de toenemende verantwoordelijkheid 
door 1,5 fte formatie toe te voegen aan het cluster 
Veiligheid en Leefbaarheid, specifiek voor de 
aandachtsgebieden Cyber en ondermijning 
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40 We streven ernaar de lasten zo laag mogelijk te 
houden voor onze inwoners. Geldt dit ook voor 
de lasten voor ondernemers en eigenaren van 
niet-woningen? 

26 F&C Ja, we gaan zowel voor inwoners als bedrijven uit van 
verhogen van belastingen/heffingen op basis van 
prijsontwikkeling. 
 
Een verdere verhoging is alleen aan de orde als 
duidelijk is welk (maatschappelijk) doel daarmee wordt 
gediend en als dat passend is bij de gemeente die we 
willen zijn. 

 

41 Wat is de impact voor Weert van het nieuwe 
verdeelmodel en opschalingskorting? 

36 F&C Het verdeelmodel dat in 2023 is ingegaan heeft voor 
Weert gunstig uitgepakt (voordeelgemeente). De 
herijking is nog niet volledig afgerond en wordt nog 
geëvalueerd.  
De opschalingskorting is bevroren tot en met 2025 en 
wordt mogelijk in 2026 volledig gekort. De VNG voert 
hierover nog gesprekken met BZK. In het voorstel over 
de meicirculaire 2023 wordt kort ingegaan op de 
mogelijke financiële consequenties. 

 

42 Klopt het dat de lasten (verbonden partijen en 
omgevingswet/ WKB) gedurende de periode 
2024 t/m 2027 gelijk blijven? 

38 F&C Nee deze zullen niet gelijk blijven. De ramingen zijn 
opgesteld met de kennis van dit moment en 
doorgetrokken naar de vervolgjaren, maar bij de 
begroting kunnen op basis van voortschrijdend inzicht 
nog aanpassingen volgen. Dat geldt voor de verbonden 
partijen maar ook voor de Omgevingswet en Wkb. Op 
deze manier krijgen we een zo realistisch mogelijke 
begroting.   

 

43 Klopt het dat in het overzicht van de algemene 
reserve geen rekening is gehouden met 
mogelijke toevoegingen aan het 
weerstandsvermogen? 

39  Ja dat klopt  

 


